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CONCLUSIES 
Bestuurscommissie gezondheid   

Datum : 22 juni 2023  

Locatie : Leeuwarden, Veiligheidsregio Fryslân: Harlingertrekweg 58 (De Ridderzaal) 
 

Aanwezig:   

L. de Vries (voorzitter) H. Zonderland (lid Agendacommissie) E. de Groot (lid Agendacommissie) 

N. Kramers (lid Agendacommissie) M. Poelman (lid Agendacommissie) G. van Essen 

P. IJnsen B. Gardeniers C. de Pee 

S. Sijtsma M. Vellinga E. Verhagen 

J.D. de Vries R. de Vries K. Wielstra 

P. van der Zwan I. Zonneveld W. Kleinhuis (Algemeen directeur) 

L. Kleefstra (DPG) B. Huis in ’t Veld (secretaris)  

   

Afwezig:   

S. Vegelin P. IJnsen E. Knoll (directeur bedrijfsvoering) 

 

 
1.  Opening en vaststellen van de agenda 

De voorzitter opent de vergadering. Iedereen wordt van harte welkom geheten, waaronder de 
pers. Na afloop van deze vergadering is er voor de wethouders aansluitend een inhoudelijke 
bijeenkomst over het IZA.  
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

2.  Besluitenlijst 6 april 2023  
De conclusies worden ongewijzigd vastgesteld.  
 

3.  Ingekomen stukken en mededelingen 
Aanvullend op de schriftelijke mededelingen worden de volgende punten toegelicht: 

- STORM (aanpak suicidepreventie) 
Er zijn nog enkele plekken beschikbaar voor deelname van gemeenten. De kosten 
bedragen €1,10 per inwoner.  
Vanaf september verwachten wij mee te doen met een aanbesteding. Bij gunning wordt 
50% bekostigd door het ministerie van VWS/113 voor de jaren 2024 en 2025. 

 
- Monitoring OKO (Opgroeien in Kansrijke Omgeving): 

De gemeente Smallingerland heeft het verzoek gedaan om in de bestuurscommissie te 
bespreken of er Friesland breed een extra monitor kan plaatsvinden.  
Er zijn op het moment 5 Friese OKO gemeenten; 
De GGD onderzoekt op verzoek hoe de Friese jeugdmonitor kan worden uitgebreid met 
een OKO-module, 1x per vier jaar en hetzelfde voor de landelijke schoolmonitor in 
Friesland, wordt ook uitgebreid met een OKO module.  
Het idee is dan om dit intermitterend uit te voeren, waardoor er om de twee jaar wel een 
monitoring op OKO kan plaatsvinden. Jaarlijks monitoring lijkt niet voor de hand te 
liggen, omdat het extra middelen en menskracht vergt en niet noodzakelijk is voor de 
OKO-uitvoering. Dit voorstel is teruggelegd bij het Trimbos instituut en GGD GHOR NL 
en zal verder uitgewerkt en besproken worden met betrokken gemeenten om zo effectief 
en efficiënt mogelijk te doen wat nodig is.  

 
- De eerste cijfers van de corona gezondheidsmonitor zijn bekend. Uitkomst is o.a. dat de 

ervaren gezondheid is gedaald. En ook op andere onderdelen waaronder mentale 
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gezondheid zien we een verslechtering. Dit krijgt aandacht binnen de FPA en tijdens het 
komende bezoek van de staatssecretaris. 

 
4.  Zienswijzen op jaarstukken en begroting inclusief begrotingswijziging 

Concept reactienota wordt ter vergadering uitgereikt met de huidige stand van zaken. 
De periode van zienswijzen is opgerekt (de bestuurscommissies zijn dit jaar later gepland) – de 
stukken zijn voor 1 april verstuurd en de deadline is 22 juni. 
 
De heer Kleinhuis geeft een toelichting en de heer de Vries liicht vanuit de auditcommissie toe 
waarom het advies is gegeven het saldo toe te voegen aan de egalisatiereservering. 
De volgedne opmerkingen en reacties worden meegegevn aan de DB leden. 
 
4 gemeenten wijzen op de (toekomstige) financiële situatie van gemeenten en dat daarom de 
voorkeur is om het saldo aan gemeenten terug te storten. 
Ook wordt de vraag gesteld of de beleidsnotitie weerstandsvermogen opnieuw bekeken kan 
worden. 
Een meerderheid is voor een toevoeging aan de egalisatiereserve, conform het huidige beleid. 
 

5.  Eerste bestuursrapportage 2023  
Er zijn geen vragen of opmerkingen en de bestuursrapportage wordt doorgeleid naar het 
dagelijks bestuur. 
 

6.  Wijzigingen GR Veiligheidsregio Fryslân 
Het voorstel bevat voorgestelde wijzigingen in de GR -VRF en is gebaseerd op opgehaalde input 
met gemeenteraden. Daar waar de raden eensgezind waren is de input overgenomen. Voor een 
aantal wijzigingen in de Wgr geldt dat De VRF die al in voldoende mate toepast binnen de 
regeling.  
De wettelijke wijzigingen die bij vaststelling van de wet van kracht werden, worden al toegepast.  
De wijzigingen waarin keuzemogelijkheden bestaan, moeten uiterlijk volgend jaar zomer zijn 
doorgevoerd. 

 
Er is instemming voor het voorstel dat zal worden ingebracht in het DB en AB, waarna deze voor 
een zienswijze op route gaat langs de Friese gemeenteraden. 
 

7.  Rechtmatigheidsverantwoording 
Is het eerste jaar dat VRF zelf verantwoording moet afleggen over de rechtmatigheid van eigen 
handelen. Een jaar geleden is besloten dat wordt gestart met financiële rechtmatigheid. Dit is 
ook via deze bestuurscommissie gegaan.  
Na afloop van het jaar dient er een gesprek plaats te vinden tussen algemeen bestuur en 
dagelijks bestuur. Vanwege de bijzondere positie bij de VRF dat DB-leden ook in het AB zitting 
hebben, wordt voorgesteld om de auditcommissie naar voren te schuiven. 
Dus een gesprek tussen dagelijks bestuur en auditcommissie over rechtmatigheid. 
 
De heer de Vries licht dit toe en geeft aan dat de auditcommissie zich in dit voorstel kan vinden. 
Vanuit de bestuurscommissie gezondheid hebben dhr. IJnsen en dhr. de Vries zitting in de 
auditcommissie. Deze werkwijze zal worden geëvalueerd. 
De vergadering stemt in met het voorstel. 
 

8.  Kansrijke start 
Portefeuillehouder mw. Kramers licht het onderwerp toe. 
De GGD zal de resterende periode benutten voor de verdere uitvoering van de regionale 
ketenaanpak en ketensamenwerking Kansrijke Start. 
In het najaar wordt een voorstel gedaan voor vervolgfinanciering in samenhang GALA middelen 
en de Friese preventie aanpak. 
 

9.  GALA 
Portefeuillehouder mw Poelman licht het onderwerp toe. Mariëlle Bleeker geeft een presentatie 
van de stand van zaken, zowel lokaal als regionaal mbt GALA. De powerpoint presentatie is 
bijgevoegd.  
In oktober komt dit onderwerp wederom terug op de agenda. 
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10.  Friese preventie aanpak 
Op verzoek van het bestuurlijk platform FPA is een concept mbt de doorontwikkeling van het 
FPA nagezonden. De notie zal verder worden geconcretiseerd mbt hetgeen de FPA doet en 
oplevert voor individuele gemeenten, inclusief een voorstel voor vervolgfinanciering. Dit voorstel 
wordt eerst besproken in het bestuurlijk platform. 
 

11.  Rondvraag en sluiting 
Er zijn geen punten voor de rondvraag.  

 

 
 
 
 

 
 


